
 

SKOLEBESTYRELSESMØDE NR. 6 
Tirsdag d.23.februar 2021 kl. 17:00 – 19:00 

Mødet holdes på Teams 
 

 Pkt: Dagsorden: 
 

 

Referent MDA 
Tidstager KMS 
 

17.00-17.05 0.  Godkendelse af referat nr. 5 Ref. godkendt 

17.05-17.20 
Orientering 

1. Meddelelser: 

A. Fra skolebestyrelsesformand.  

B. Fra skoleleder  

Bemærk, dette er et orienterende punkt.  
A: På opfordring af Pernille, er der en dialog 
om læserbrevet fra en venstre politiker. 
Pernille har fremsendt et ”mod” svar på 
vegne af skolebestyrelsen. Stine: fortæller, at 
man ville kunne skrive en kommentar inden 
på Gladsaxe Bladets hjemmeside, hvis man 
har lyst til det 
Idé: på næste skolerådsmøde ville Pernille 
taget emnet op i forhold til politikkerne. – Så 
sidste møde med skolerådet, blev der politisk 
side lovet, at man ville være med til at tale 
skolen op. 
 
 
B: Skoleklub/SFO + social kontrol udskudt til 
næste møde, for at kunne nå at have 
fornuftig tid til at drøfte punkterne.  
 

17.20-17.30 
 

2. Corona  
Status på og drøftelse af den 
nuværende nedlukning 
 

Testcenter covid-19: til personale starter op 
fredag på Skovbrynet. Testerne er 
tilkaldevikar tilknyttet bydelen. De er 
uddannet til at varetage denne funktion, på 
lige fod med andre testcentre. Pt. til alt 
personale på skolen + de nærmeste 
børnehuse i skoledistriktet. Det ville kunne 
udvides, hvis det bliver aktuelt i forhold til 
eleverne. Det er frivilligt om man ønsker at 
benytte sig af tilbuddet. 
Ved genåbning for 0. - 4.kl: klasserne er 
adskilte og det betyder få voksne om de 
enkelte klasser. I pauserne er der også 
tilknyttet en voksen til hver klasse. Pt. fx DSA 
læses kun i egne klasser. Vi har også 
tilknyttet et pauserum til hvert personaleteam.   
 

17.30-17.55 3. International profil – og hvem er vi? 
Skolen opfordres til at lave en 
beskrivelse af: ”hvem er vi?”, særligt for 
udskolingen og hvad arbejdes der med 
på den internationale profil. 
Det foreslås, at der systematisk 
indkaldes til forældremøder, så folk er 
opmærksomme på den internationale 
profil. Ellers er der større risiko for, at 
elever fravælger udskolingen.  
 

Langsigtet: Film om det samlet Skovbrynet, 
lige som den som er lavet til skolestarterne. 
Den International profil er jo for hele skolen. 
fx med ekstra engelske fra 1.klasse. Der skal 
være en rød tråd i vores arbejder. 
Hjemmesiden er blevet opdateret, dog 
fremgår det ikke tydeligt at vi har en 
internationale profil.   
Indsatsen i forhold til at få brugt 
facebookgruppen mere aktivt, har givet pote.  



I det kommende skoleår, vil man arbejde 
med at få opdateret den fælles defineret af 
den internationale profil  
Altså sammenhæng med indskolingen og 
udskolingen. Fx igennem sprogligt og 
kulturelle forløb. 
Årsplanen for det internationale profil 
fastholdes med forløb på alle årgange Vi har 
en opgave i formidlingsdelen: Det må gerne 
fremgå mere specifikt, hvad vi tænker, det 
gør det til en international profil. Idé: med en 
speciel farve i ugeplanen/årsplanen – men 
det skal være en balance.  
 
Lige her og nu: 6.årgang – temauge, som 
skal give eleverne et grundlag, til at kunne 
tage kvalificeret valg i forhold til Go Gobel.   
Der har været afholdt s/h-samtaler i forhold til 
kommende skoleår. Der ville i løbet af foråret 
blive indkaldt til et fælles forældremøde om 
emnet.  
Bemærkning for forældrerep. I bestyrelsen: 
Det er ikke altid det kun er det faglige og en 
profil, der er afgørende for et valg om skole 
skifte. Her skal man nok også være 
opmærksomme på det sociale og 
kerneydelsen – altså en god folkeskole.  
 
Punktet tages op igen, går der er nyt fra 
udskolingen.  
 
 

17.55-18.25 4. Drøftelse af samarbejde med 
forældreforeningen BrugSkovbrynet 
Hvordan kan det fremadrettede 
samarbejde bedst se ud? 
 

Hvor interageret skal det være og hvor går 
skillelinjen  
To forskellige stemmer i debatten. 
Styregruppen består af: To forældrerep. uden 
tilknytning til bestyrelsen. Pernille rep. fra SB 
og Signe som rep. fra skolens ledelse.  
 
Eksempler på hvor det er vigtigt, at det er to 
adskilte grupper. Fx Et læserbrev, her er 
opgaven særlig i forhold til hvilken opgave 
der ligger i at være en valgt bestyrelse.  
 
 

18.25-18.55 5. Forældreforeningen deltager Oplæg fra Karen og Pelle 
 
Indsatsudvalg – skolehjemsamarbejde:  
 
Brug Skovbrynet arbejder for forhold 
vedrørende ny skole, rekruttering og 
fastholdelse 
Brug Skovbrynet Skole vil genre bidrage til 
udvikling af S/H-samarbejde 
 
Formelt S/H-samarbejde 

• Sparring ml. Brug Skovbrynet, SB og 
personale 



Uformelt samarbejder 

• Brug Skovbrynet vil gerne bedrage 
med aktiviteter og arrangementer 

• Støtte fra skolen til kommunikation 
 
Samarbejde og koordinering af forhold 
vedrørende ny skole 
 
Mål:  

• Ekstern kommunikation 
Koordinere budskab og indsatser 

• Hurtig reaktion 
Dialog med byråd og politikere 

• Intern kommunikation  
Gensidig orientering og vidensdeling 

 
Værdier:  
Ingen vetoret eller oplysningspligt 
Det er frivilligt 
 
 
Stine ville gerne deltage. Fra 
personalegruppen kunne Christina deltage 
som bindeled, hun deltage når det giver 
meningen. Fint med en rep. også fra pæd. 
delen.  
Husk at tænke SFO og klub ind.  
 
Der aftales at de er velkommen til at deltage i 
SB-møderne, hvis der er noget aktuelt.  
 
 

18.55-19.00 6. Evt.  
 

Pernille er blevet interviewet af en journalist 
fra ”Folkeskole” vedr. en artikel om 
Abildgårdskolen i Odense. Journalisten ville 
sammenlignede os med den skole. Pernille 
modtager artiklen inden den offentlige gøres. 
Pernille sikre sig, at det er positivt omtale af 
skolen.   
Kommende 0.klasser: pt. forventes det, at 18 
elever fra vores distrikt, som har søgt om 
optag på Bagsværd, forventes at få afslag – 
Når næste B/U-møde d. 4/3-21. har været 
afholdt, tager Signe kontakt til de familier, 
hvor elever der modtager afslag.  

 


